



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2025-09-11

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

|                     |                   |
|---------------------|-------------------|
| VICE ORDFÖRANDE     | VIKTOR ROLF       |
| KASSÖR              | PHILIP WETTERBERG |
| SEKRETERARE         | JACOB SANDSTRÖM   |
| SKYDDSOMBUD         | CAROLINE GUTTKE   |
| INFORMATIONANSVARIG | ANGELO BRIDI      |
| ORDFÖRANDE DP       | WALTER PETTERSSON |
| VICE ORDFÖRANDE F6  | JOHN EKENSTEN     |
| ORDFÖRANDE F6       | OLOF GRANBERG     |
| ORDFÖRANDE FNOLLK   | JESPER UNANDER    |
| ORDFÖRANDE SNF      | BLEND AHMED OMAR  |
| ORDFÖRANDE FOC      | MAX GREEN         |
| ORDFÖRANDE FARM     | EMMA CHAN         |
| TALMAN              | HEDVIG WENNBERG   |

- §1 Mötets öppnande Viktor Rolf öppnar mötet 12:02.
- §2 Val av justerare Viktor Rolf och Walter Pettersson väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.
- §4 Ändring av datum för sektionsmöte Datumet som valdes på förra styrelsemötet är dagen innan omtentor så vi tänker tidigarelägga det med en dag.
- Beslut:** Att flytta datum för sektionsmötet från 9 oktober till 8 oktober.
- §5 Runda bordet
- §5.1 Kärnstyret Ebba: Inte närvarande.
- Viktor: Inte gjort något vice arbete. Toastade sittning igår och ska igen imorgon. Lite planering inför stormöte.
- Philip: Blir friskare, fortfarande lite sjuk. Kollat mycket budget. kommer preliminärt nästa styrelsemötekallelse. Fått in budget från kommittéer, ska kolla över dessa. En del att betala men inte farligt. Ekonomiskt policy måste jobbas på en del.
- Jacob: Allt bra. Fixat massa accesser.
- Caroline: Lite sjuk men på bättringsväg. Hel del SAMO jobb, utbildning möte. Rullar på.
- Angelo: Tryckpresshandtag kommer snart. Lite ftek strul. Lite policydokument som kommer ändras.
- §5.2 FARM Bra, lite krasslig på men bättringsväg. Räkfrossan jättelyckat, räkorna tog inte slut.

§5.3 FnoLLK

Bra, mottagningen går fort. Taggad på att komma in i lite rutiner igen efter mottagningen. Börjar bli lite trötta.

§5.4 DP

Bra, skönt att pubrundan över. Tagga nollanfri DuP.

§5.5 Foc

Skönt att börja plugga. Prepp inför Fockör snart.

§5.6 SNF

Schemat maxas mer och mer. Pluggkväll snart, aspkväll för årskursrepresentant. Snack med Programansvariga.

§5.7 F6

Alla lite sjuka, serveringstillstånd på plats.

§6 Datum för stormöte

Efter mottagningen när alla kommittéer kan. 23 September kl 17:00, två till fyra timmar.

§7 Hilbertskrubben - hur ska den användas?

Ett förslag är att använda Hilbertskrubben till porslin och köksmaskiner. Det blir då rimligt att ge access till i princip alla sektionsaktiva så att det blir lättare att använda denna utrustning.

Jacob har pratat med tidigare matchefer i F6 och DP och de tycker inte det finns ett stort behov av mer plats för sina kommittéer. Om fritöser och matberedare flyttas från F6 del i matskrubben till nya Hilbertskrubben får de lite mer plats. F6 förra matchef har dock uttryckt behovet av bättre förvaring av alkohol inför pubrundor som inte fungerar så bra med nuvarande matskrubben.

F6 och DP tycker det är bäst att dela upp det så att F6 får Hilbertskrubben och DP behåller matskrubben. Problem främst vid stora arrangemang med alkoholtillstånd att förvara all alkohol. F6 delvis emot att flytta vissa köksapparater då exempelvis matberedaren brukar gå sönder när utomstående använder dem. Frågan lyfts om F6 ska få massa mer plats bara för att förvara alkohol fyra gånger per år.

Kanske testa ett system under begränsad tid så får vi utvärdera vid senare tillfälle.

Dåliga hyllor i Hilbertskrubben för tillfället. Kanske kan fråga Tord eller köpa.

Två förslag: Dela upp F6 och DP. Porslinskrubb och köksutrustningskrubb för alla sektionsaktiva.

**Beslut:** Att Hilbertskrubben ska användas till porslin och köksutrustning för de flesta sektionsaktiva. Hilbertskrubbens användning kommer utvärderas vid senare tillfälle.

§8 Verksamhetsplan - tankar?

Kärnstyret huvudansvar för punkter. Ordföranden i kommittéer får välja 0-1 punkt att jobba med.

§8.1 Miljö och hållbarhet  
25/26 - 26/27

§8.1.1 Ny (gammal) elbil

Vi kanske kan få pengar från kåren via särskilt organisationsstöd (SOS).

### §8.1.2 Repplägg

Lager 157 standard just nu. Billigt och dålig kvalitet. Undersök att minska slöseri av pengar och dåliga kläder.

Farm har både hängslen och kavaj, borde se över policy.

## §9 Äskningar

§9.1 *Fika till bokcirkelmöten* FOrd har flera möten varje år och vill kunna ha fika på dessa. De vill ha 800kr till detta ändamål.

Philip kommer godkänna äskningen.

## §10 Övriga frågor

§10.1 *Ersättning till kursutvärderare*

Vi kan inte längre ge kursutvärderare presentkort som kompenserar för sitt jobb. Problem med att hantera personnummer för andra lösningar. Policy måste ändras så att vi kan göra detta. Programansvariga vill att SNF ska hitta en snabb lösning.

Blend har KFM möte 17 september så vi behöver uppdatera policy innan dess.

Även övriga problem med integritetspolicy som måste uppdateras. Bland annat Focus bokning och Bilbokning.

§10.2 *SAMO drogutbildning* Hur hanterar man drogpåverkade personer som kommer på arrangemang? Ring polisen och/eller kubsec och informera sektionstyrelsen.

§10.3 *SAFT* Kommer vara en helg i november.

§10.4 *FuM* Bara Ebba behöver gå på FuM möten. Ingen annan i styret.

§10.5 *Kolla över policys* Vi ska kolla över alla policydokument vid 17:00 i eftermiddag.

§11 **Mötets avslutande** Viktor Rolf stänger mötet 12:56.

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign